

Haveforeningen Gurre

Referat af bestyrelsesmøde nr. 4/2024, onsdag den 23. maj kl. 17.00 hos Erik.

Til stede: Malene, Bjarne, Knud, Erik, Gorm, Susanne og Annette.

Dagsorden:

1. Referat fra bestyrelsesmøde nr. 3, tirsdag den 17. april 2024, blev endeligt godkendt – tidligere godkendt pr. mail.

2. Konstituering mv.:

a) Valg af næstformand: Knud meldte sig som interesseret. Han blev enstemmigt valgt.

b) Valg af sekretær: Gorm blev genvalgt!

c) Nyt bestyrelsesmedlem: Efter Allans udmelding om, at han ønskede med øjeblikkelig virkning ønskede at udtræde af bestyrelsen, var der – på Malenes opfordring – bred enighed om at sige pænt farvel og tak til Allan for hans mangeårige indsats med en passende gave.

Bjarne sørger for både indkøb og overrækkelse.

Som nyt medlem af bestyrelsen blev suppleant Susanne Zajac valgt.

Ansvarsområder i bestyrelsen:

1) Formand for vurderingsudvalget: Erik Nørlem blev valgt.

2) Formand for fællesarbejde/ny arbejdsminister: Knud blev enstemmigt valgt.

Bestyrelsen diskuterede herefter, om den nuværende registreringsprocedure ved fællesarbejde skal fortsætte. Er det afkrydsning ved start – eller ved afslutning? For at forhindre, at deltagere går fra fællesarbejdet før tid, foreslog Knud en løbende tilbagemelding til ham, efterhånden som deltagernes opgaver bliver løst.

3) Fysisk arkivering: Anette ved i næste uge, om hun kan skaffe et arkivskab (brugt/gratis) til foreningen. Bjarne meddelte, at alt arkivmateriale var hentet hos Per og nu midlertidigt stod hjemme hos ham. Han vurderede, at det meste materiale skulle gemmes. Bjarne er med ved nyarkivering på kontoret. Primær bruger af vores arkiv bliver fremover Erik som vurderingsformand. Bjarne foreslog Erik og Anette til fremover at stå for det løbende fysiske arkiveringsarbejde. Forslaget blev godkendt.

4) Fællesmail og digital arkivering: Bjarne valgte selv at tage opgaven med digital arkivering. Og bestyrelsen blev enig om at fastholde den nuværende procedure vedr. besvarelse af henvendelser mv. Malene spurgte, om det var hensigtsmæssigt også at give vurderingsmændene adgang til fællesmailen. Efter en kort diskussion var der enighed om ikke at gøre dette.

5) Nøgleansvarlig: Gorm meldte sig til opgaven. Skal i første omgang skabe et overblik over de mange typer nøgler, som foreningen råder over – til bl.a. kontor, skur og kæde ved indkørsel. Bed eventuelt Per/Poul om hjælp.

6) Havevurdering: Den nuværende H/F Gurre-vurderingsgruppe består af: Anette (32), Lone (25), Susanne (27) og Bettina (54). Bjarne mente, at vi skulle skrive ud til alle medlemmer for at høre, om de ville være med i årets havebedømmelse. Bliver med meget kort tilmeldingsfrist. Vi kræver mindst 8-10 tilmeldte haver, for at gennemføre en havevurdering. Gorm skriver udkast til information, som sendes i høring i bestyrelsen.

7) Konto-kik i bank: Malene meldte sig til at få adgang til Konto-kik-funktionen i DB. Det sker af sikkerhedsmæssige grunde og er en fortsættelse af hidtidig praksis.

8) Tegningsansvarlige: Foreningens to tegningsansvarlige har hidtil været formand og kasserer. Bestyrelsen nikkede til at fortsætte med den fordeling.

9) Adgang til Kolonihaveforbundets database: Efter en kort diskussion var bestyrelsen enig om, at formand, kasserer, Erik og Gorm fremover får adgang til databasen/foreningens liste over havelejere, hvis det er muligt.

3. Økonomi mv.

a. Bjarne oplyste følgende om foreningens økonomi: Vi følger budgettet. Ingen overraskelser. Kun indkøb af sten og jord ligger over budgettet, fordi vi har købt mere end sidst. Restancer: Næsten alle har betalt seneste haveleje.

b. Have nr. 18 har skrevet til bestyrelsen om observation af pileurt i foreningen. Gorm mente, at det var et enkeltstående tilfælde, så ingen alarm!

c. Sommerfest: Arbejdet med at finde ud af, om der er basis for at afholde en sommerfest, bør sættes i gang hurtigst muligt, så vi ultimo juni ved, om der er tilslutning nok til at gennemføre. Minimumstilmelding: 20 haver. Max. antal deltagere pr. have: 6-8 personer. Nuværende festudvalg består af Anette (32), Lone (25) og Birgit (17). Gorm kontakter festudvalget for at få sat en proces i gang.

d. Havehandel nr. 44: Selv om en interesseret fra ekstern venteliste allerede har meldt sig, gennemfører foreningen stadig weekendens annoncerede gennemsyn.

e. Opgradering af fælleshus: Anette og Susanne meldte sig til at gøre kontoret rent/rydde op, før opsætning af arkivskab mv.

f. Ting til foræring: Alt, hvad der *skal foræres væk*, kan sættes på bænken med tydeligt havenr., navn og dato – i max 14 dage. Hvis ting og sager *er til salg*, sættes seddel op i højre skab på redskabsskuret (nøgle hænger over bogreol i toilebygning). Det er ikke en bestyrelsesopgave at styre disse ting. Vi sætter det blot i gang! Hvis det teknisk er muligt, kunne en fremtidig løsning være en markedsplads-side på hjemmesiden – med direkte redigeringsadgang til brugerne. Vi undersøger muligheden! Hvem sætter i gang?

g. Strøm fra fælleshus: Et medlem havde spurgt bestyrelsen, om vedkommende kunne få lov til at låne strøm til en rengøringsopgave i haven. Belært af have nr. 5-sagen besluttede en samlet bestyrelse hurtigt af sige NEJ – ikke kun til denne henvendelse, men til andre havers fremtidige ønsker om at kunne låne strøm fra fælleshus/redskabsskur. Det gælder også udlån af redskaber. Eneste undtagelse vil være vandpumpen, når oversvømmelser plager haverne.

h. Græsslåning i grøn kile: Aftalen med nuværende græsslåningsfirma går på, at græsarealet til randbeplantning kun slås én gang om året. Spørgsmålet er så, om det skal være forår eller efterår? Havelejere er velkommen til at slå lige så ofte de vil ude bagved. Efter en kort diskussion besluttede bestyrelsen, at på resterende fællesarbejde i år sættes (om muligt) folk til at slå en gangsti bag ved hækkene hele vejen rundt. Information om beslutning i næste nyhedsbrev.

i. Invitation til jubilæer: H/F Gurre var inviteret til jubilæer i Pindemosen den 1. juni og i Stormosen den 16. juni. Det blev hurtigt afgjort, at Malene deltager i Pindemosens arrangement, mens Bjarne besøger Stormosen for at sige tillykke.

4. Fællesarbejde: Knud nævnte, at på næste fællesarbejde den 15. juni skal der bl.a. klippes hække. Flagstangen skal rengøres. Fliser ved fælleshus ordnes. Diverse græsslåningsopgaver. Anettes nye planter skal vandes mv.

a) Flagrejsning: Vi har p.t. ingen til fast at sørge for, at foreningens flag går til tops på bl.a. officielle flagdage. Bestyrelsen besluttede at udarbejde en liste over faste flagdage.

b) Hjulspor efter tømning af haveaffald: Bestyrelsen besluttede på næste fællesarbejde at fylde de værste hjulspor ud med rå-kompost fra vores jord-depot.

c) Affald i randbeplantning: Have nr. 18 havde ønsket en indskærpelse af, hvad det er tilladt at efterlade i vores randbeplantninger, og hvad der absolut ikke må efterlades, bl.a. haveaffald, fliser, sten og træ. Bør nævnes i et nyhedsbrev!

5. Næste bestyrelsesmøde finder sted onsdag den 20. juni kl. 17 hos Susanne.

Referat: Gorm, have nr. 25